
2013D30532 LIJST VAN VRAGEN 

De commissie voor de Rijksuitgaven heeft over het rapport van de 
Algemene Rekenkamer «Effectiviteitsonderzoek bij de Rijksoverheid: 
vervolgonderzoek» (Kamerstuk 33 269, nr. 3) de navolgende vragen ter 
beantwoording aan de Algemene Rekenkamer voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Harbers 

De griffier van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Groen 
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Nr. Vraag 
1 De Algemene Rekenkamer stelt voor effectiviteitsonderzoek ten 

minste eens in de zeven jaar uit te voeren. Waarom wordt in dit 
onderzoek dan gekeken naar de afgelopen zes jaar (pagina 11)? In 
hoeverre zouden de uitkomsten dan wezenlijk anders geweest zijn? 

2 Waarom zijn zaken als het Infrastructuurfonds en Brede Doeluitke-
ring (BDU) niet meegenomen in het onderzoek?

 

2


